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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2019/20:919 Fusk med kosttillskott 

Undersökningar av försäljning av kosttillskott inom EU visar på omfattande 
fusk med otillåtna påståenden om hälsoeffekter. Det handlar om produkter som 
påstås kunna förebygga, behandla eller bota bland annat skelett- och 
ledsjukdomar, utan officiellt godkännande eller vetenskaplig grund. 
Undersökningar har visat att på lite över 1 000 webbplatser hittades nästan 800 
fall av otillåtna produkter. 

I Sverige ligger tillsynsansvaret på respektive kommun. Jag har vid ett flertal 
tillfällen ställt frågan till tidigare statsråd om att Livsmedelsverket bör ges ett 
större samlande ansvar för kontrollen av kosttillskott och möjlighet att utfärda 
saluförbud, att ställa krav på tillverkare och distributörer att anmäla sina 
produkter till Livsmedelsverket innan de saluförs, samt att verka för att 
Livsmedelsverket mer konsekvent ska utnyttja läkemedelslagens möjligheter att 
klassificera läkemedelsnära substanser som läkemedel.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Vilka åtgärder kan statsrådet tänka sig att vidta för att stärka arbetet mot 
otillåtna kosttillskott inom EU?

………………………………………

Saila Quicklund (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-02-09
Besvaras senast
2020-02-19 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


